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PROTOKÓŁ NR V/2019 
 

Z V sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 31 stycznia 2019 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

 ul. Wały Jagiellońskie 1  

 

 
Początek obrad godz. 900 

 

 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji; 
 
 

2. Komunikaty: 

- Przewodniczący Rady Miasta Gdańska,  

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska 

 
 

3.Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
 
4.  Uchwały: 
 

4A. zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składów osobowych 
Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych 
Komisji Rady Miasta Gdańska (druk 47); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Cezary Śpiewak – Dowbór – przewodniczący Klubu Koalicja Obywatelska 
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Beata Dunajewska – przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska 
 

 
1. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami miasta 
Gdańska (druk 39 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marek Bonisławski  – Dyrektor  Biura Prezydenta ds. Komunikacji i Marki Miasta   

 
2. w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Reformy Jednostek 

Pomocniczych Miasta Gdańska i ustalenia zakresu jej działania  
(druk 31 + autopoprawka); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Cezary Śpiewak – Dowbór – przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej  

 
3. w sprawie powołania składu osobowego doraźnej Komisji  

ds. Reformy Jednostek Pomocniczych Miasta Gdańska  
(druk 32 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Cezary Śpiewak – Dowbór – przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

 
4. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Dolne Miasto rejon Akademii Muzycznej w mieście 
Gdańsku (druk 27); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
5. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Młyniska rejon ul. Reja  i potoku Strzyża w mieście 
Gdańsku (druk 28); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
6. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Smęgorzyno rejon Potoku Smęgorzyńskiego  
w mieście Gdańsku (druk 30); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

7. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany "Gminnego 
Programu Rewitalizacji Miasta Gdańska na lata 2017 - 2023"  
(druk 29); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

7A. w sprawie zaliczenia ulic: Achillesa, Akteona, Ariadny, Artemidy, 
Bliźniąt, Cefeusza, Delfina, Diany, Dionizosa, Eurydyki, Feniksa, Flory, 
Heleny, Herkulesa, Hermesa, Hery, Homera, Horacego, Jutrzenki, 
Kasjopei, Komety, Marsa,Nike, Orfeusza, Parysa, Syriusza, Tezeusza, 
Wegi, Wolarza do kategorii dróg gminnych  (druk 48);      
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 
7B. w sprawie wyznaczenia terminu do przedtawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Antygony, Astronomów, 
Ateny, Cerery, Chojnickiej, Cumowników, Izydy, Keplera, Konkordii, 
Kwidzyńskiej, Ledy, Maciejewicza, Minerwy, Osowski Zakątek, Penelopy, 
Posejdona, Prometeusza, Rabatki, Seleny, Victorii, Westy, Zielony 
Zakątek i Złotowskiej kategorii dróg gminnych  (druk 49);   
    

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 
7C. w sprawie pozbawienia ulicy Górnej kategorii drogi gminnej  (druk 50);        
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 
7D. w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Anny Jagiellonki, Królowej 
bony, Łańcuckiej, Rogalińskiej, Bogumiła Kobieli, Zbigniewa Cybulskiego, 
Kazimierza Jeżewskiego i Adolfa Dygasińskiego kategorii dróg gminnych  
(druk 51); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 
8. w sprawie nadania nazwy ulicy Sulęczyńska (druk 34); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

 
9. w sprawie nadania nazwy Rondo im. Anny Piaseckiej (druk 35); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 
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10. w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na 
rzecz podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych  
i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu rozliczania dotacji 
oraz sposobu kontroli wykonania zleconych zadań w zakresie innych 
zadań publicznych niż objęte przepisami ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (druk 42); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lorek  – Dyrektor Wydziału Środowiska 

 
11.  w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 

przedmiotowej dla Gdańskich Nieruchomości samorządowego 
zakładu budżetowego w Gdańsku na 2019 rok (druk 33); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
12.  zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie miasta Gdańska (druk 37); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
13.  zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk 38); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

13A. zmieniającej uchwałę Sejmiku Województwa Pomorskiego  
w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Gdańsk i wyznaczenia 
aglomeracji Gdańsk (druk 43); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
13B. w sprawie udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Warszawie o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. "Strategia rozwoju 
elektromobilności na terenie Miasta Gdańska do roku 2035" (druk 44);    
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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14.  w sprawie upoważnienia Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg  
i Zieleni  - jednostki budżetowej do załatwiania indywidualnych spraw 
z zakresu administracji publicznej (druk 41); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Michał Szymański – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 
 

15.  w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych na 2019 rok w mieście 
Gdańsku (druk 36); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
16.  zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia wysokości 

dodatków w pieczy zastępczej na terenie Miasta Gdańska (druk 40); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 

17. w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno - Wychowawczego nr 2 Gdańsku (druk 45);     

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 
18.  w sprawie delegowania radnych Miasta Gdańska do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku (druk 46);     
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

19. w sprawie zmiany składu Kapituły „Medalu Św. Wojciecha  
(S. Adalbertusa)” i „Medalu Księcia Mściwoja II (Mestwina II)”   
(druk 52);      

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Stelmasiewicz – przewodniczący Komisji Kultury i Promocji 

 
 
 

5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  

6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańsk 
 

Przekazała smutną wiadomość, że zmarł Pan Michał Bidas – radny 
Miasta Gdańska w latach 1994 – 1997 oraz Wiceprezydent Miasta 
Gdańska.  
 
Nastąpiło upamiętnienie jego pamięci minutą ciszy.  
 
Został wyświetlony film o zmarłym Prezydencie Pawle Adamowiczu. 
Demokrata, strażnik dziedzictwa narodowego, samorządowiec, 
Europejczyk, Gdańsk jako wspólnota. 
 
 
ALEKSANDRA DULKIEWICZ – z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, 
wygłosiła słowo o zmarłym Prezydencie mówiąc: 
„Pani Przewodnicząca, panie i panowie radni, drodzy mieszkańcy 
Gdańska, drodzy internauci. 
Pani Magdalena Adamowicz, żona Pawła, w swojej mowie na pogrzebie 
Prezydenta Pawła Adamowicza powiedziała: jeżeli prawdą jest, że pamięć 
jest nieśmiertelnością, to Paweł będzie w nas zawsze.  
Paweł Adamowicz będzie w nas wszystkich zawsze, bo gdziekolwiek  
w mieście się rozejrzymy, czegokolwiek się nie dotkniemy, przypomina 
nam jego.  
W mieszkańcach naszego miasta, których spotykam nieustająco na 
ulicach opowiadają mi, Pani Prezydent widzieliśmy się tu, widzieliśmy się 
tam, uścisnął mi rękę, uśmiechnął się, ta pamięć w nas zostanie.  
Był Prezydentem przez 20 lat, ale wcześniej przez 8 lat zasiadał w Radzie 
Miasta Gdańska. Trudno sobie dziś wyobrazić miasto, ukochane miasto 
Gdańsk bez niego. Jego gabinet to wciąż otwarta, pulsująca  rana, ja nie 
mam śmiałości by do niego wejść.  
Drogie gdańszczanki, drodzy gdańszczanie, drodzy radni, przez lata 
współpracowaliście z Prezydentem Pawłem Adamowiczem, przez lata 
wielu z Was toczyło z nim spory, czasem nawet ostre, ale było to zawsze 
spory merytoryczne, spory w których największą miłością Pana 
Prezydenta był Gdańsk. Gdańsk obdarzony wartościami, które 
widzieliśmy na filmie: Gdańsk demokratyczny, wolny, solidarny, otwarty. 
Marzył by gdańszczanie i gdańszczanki tacy byli.  
Ale dzisiaj z tego miejsca chcę Wam podziękować za ten czas pożegnania 
Pana Prezydenta, za to że wspieraliście bliskich Pana Prezydenta, 
rodziców, brata, żonę, córki, wspieraliście mnie i najbliższych 
współpracowników. Za wszystkie dobre słowa które usłyszeliśmy na 
ulicach miasta, ale także za Waszą postawę, godną postawę wtedy kiedy 
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miasto właściwie na tydzień ucichło, ucichło także dzięki Wam i bardzo, 
bardzo za to dziękuję.  
Dzisiaj jak wiecie obiecałam sobie, obiecałam publicznie, obiecałam 
gdańszczankom i gdańszczanom, że będę chciała realizować testament 
Pana Prezydenta. Potrzebuję też do tego Waszej pomocy, mam nadzieję 
że tak się stanie, a dzięki temu Pan Prezydent Adamowicz będzie nie tylko 
w naszej pamięci ale także w dalszym rozwoju miasta.  
Bardzo Wam dziękuję.” 
 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę Sejmiku Województwa Pomorskiego  
w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Gdańsk i wyznaczenia aglomeracji 
Gdańsk            (druk 43);  pkt 13A 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

         Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
      Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

                           K. Polityki Gospod. i Morskiej- pozytywna  
                                 K. Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie o 
dofinansowanie przedsięwzięcia pn. "Strategia rozwoju elektromobilności na terenie 
Miasta Gdańska do roku 2035" (druk 44);   pkt 13B 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
      Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

                           K. Strategii i Budżetu - pozytywna 
                           K. Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 
 

Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno - Wychowawczego nr 2 Gdańsku (druk 45);    pkt 17 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Andrzej Skiba – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
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Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie delegowania radnych Miasta Gdańska do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (druk 46);     pkt 18 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
 
 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulic: Achillesa, Akteona, Ariadny, 
Artemidy, Bliźniąt, Cefeusza, Delfina, Diany, Dionizosa, Eurydyki, Feniksa, Flory, 
Heleny, Herkulesa, Hermesa, Hery, Homera, Horacego, Jutrzenki, Kasjopei, Komety, 
Marsa, Nike, Orfeusza, Parysa, Syriusza, Tezeusza, Wegi, Wolarza do kategorii dróg 
gminnych  (druk 48);     pkt 7A  NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego  

 
 
Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Antygony, Astronomów, 
Ateny, Cerery, Chojnickiej, Cumowników, Izydy, Keplera, Konkordii, Kwidzyńskiej, 
Ledy, Maciejewicza, Minerwy, Osowski Zakątek, Penelopy, Posejdona, Prometeusza, 
Rabatki, Seleny, Victorii, Westy, Zielony Zakątek i Złotowskiej kategorii dróg 
gminnych  (druk 49);     pkt 7B  NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 
 
Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie pozbawienia ulicy Górnej kategorii drogi gminnej  
(druk 50);     pkt 7C  NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 
 
Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Anny Jagiellonki, Królowej 
bony, Łańcuckiej, Rogalińskiej, Bogumiła Kobieli, Zbigniewa Cybulskiego, Kazimierza 
Jeżewskiego i Adolfa Dygasińskiego kategorii dróg gminnych  (druk 51);     pkt 7D  
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 
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Wpłynął wniosek Komisji Kultury i Promocji o włączenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany składu Kapituły „Medalu Św. Wojciecha (S. Adalbertusa)”  
i „Medalu Księcia Mściwoja II (Mestwina II)”  (druk 52);     pkt  19 
  NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Stelmasiewicz – przewodniczący Komisji Kultury i Promocji 

 
 
Wpłynął wniosek Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej oraz Klubu Radnych 
„Wszystko dla Gdańska” zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składów 
osobowych Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych 
Komisji Rady Miasta Gdańska (druk 47);  pkt 4A 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Cezary Śpiewak – Dowbór – przewodniczący Klubu Koalicja Obywatelska 
Beata Dunajewska – przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska 

 
 

Wpłynęły autopoprawki: 
 
- druk 31, pkt 4, ppkt 2 
- druk 32, pkt 4, ppkt 3 
- druk 39, pkt 4, ppkt 1 

 
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem pod obrady sesji 

następujących  projektów: 

 
 
- zmieniającej uchwałę Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 
likwidacji dotychczasowej aglomeracji Gdańsk i wyznaczenia aglomeracji 
Gdańsk (druk 43); 
 

za    -       30 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 

Ten druk będzie w pkt 13A. 
 
 
- w sprawie udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku do Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie  
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o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. "Strategia rozwoju 
elektromobilności na terenie Miasta Gdańska do roku 2035" (druk 44); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 13B. 
 
 

- w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno - Wychowawczego nr 2 Gdańsku (druk 45); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 17. 
 
 
- w sprawie delegowania radnych Miasta Gdańska do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku (druk 46); 
 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 18. 
 
 
- w sprawie zaliczenia ulic: Achillesa, Akteona, Ariadny, Artemidy, Bliźniąt, 
Cefeusza, Delfina, Diany, Dionizosa, Eurydyki, Feniksa, Flory, Heleny, 
Herkulesa, Hermesa, Hery, Homera, Horacego, Jutrzenki, Kasjopei, 



11 

 

Komety, Marsa,Nike, Orfeusza, Parysa, Syriusza, Tezeusza, Wegi, 
Wolarza do kategorii dróg gminnych  (druk 48); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 7A. 
 
 
- w sprawie wyznaczenia terminu do przedtawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Antygony, Astronomów, 
Ateny, Cerery, Chojnickiej, Cumowników, Izydy, Keplera, Konkordii, 
Kwidzyńskiej, Ledy, Maciejewicza, Minerwy, Osowski Zakątek, Penelopy, 
Posejdona, Prometeusza, Rabatki, Seleny, Victorii, Westy, Zielony 
Zakątek i Złotowskiej kategorii dróg gminnych  (druk 49); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 7B. 
 
- w sprawie pozbawienia ulicy Górnej kategorii drogi gminnej  (druk 50); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 7C. 
 
 
- w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Anny Jagiellonki, Królowej 
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bony, Łańcuckiej, Rogalińskiej, Bogumiła Kobieli, Zbigniewa Cybulskiego, 
Kazimierza Jeżewskiego i Adolfa Dygasińskiego kategorii dróg gminnych  
(druk 51); 
 

za    -       32 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 7D. 
 
 
- w sprawie zmiany składu Kapituły „Medalu Św. Wojciecha  
(S. Adalbertusa)” i „Medalu Księcia Mściwoja II (Mestwina II)”  (druk 52); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 19. 
 
- zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 
Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji 
Rady Miasta Gdańska (druk 47); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 4A. 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańsk, 
wspomniała że na sesji jest również miła uroczystość, a mianowicie 
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nastąpiło ślubowanie nowego radnego Miasta Gdańska, pana Michała 
Hajduka.  
 
Poprosiła nowego radnego o wystąpienie i złożenie przysięgi.  
 

 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta Gdańsk, 
poinformowała, że do Rady Miasta Gdańska została przekazana 
informacja dotycząca nadanych w 2018 roku nazw obiektów miejskich, 
informacja ta znajduje się w pokoju 207 biura Rady Miasta Gdańska.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – przypomniał członkom Komisji 
Rewizyjnej o spotkaniu, które odbędzie się 10 minut po zakończeniu sesji.  
 
 
 

PUNKT 3 
 

 OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Koalicji 
Obywatelskiej, powiedział na temat porozumienia koalicyjnego, które 
zostało podpisane w grudniu. Oparte jest ono na filarach, u podstaw których 
leżą wspólne wartości. Dodał, że w szczególności oparty na wizji Gdańska 
jako miasta ludzi otwartych, tolerancyjnych, kochających wolność i wartości 
demokratycznego państwa prawa.  Wspomniał, że 50 celów św. pamięci 
Prezydenta Adamowicza, program Koalicji Obywatelskiej oraz kontrakty dla 
dzielnic stowarzyszenia Wszystko dla Gdańska są bazą wspólnych działań 
na kolejne lata. Wspomniał, że na sesji zostanie wspólnie powołana doraźna 
komisja ds. reformy jednostek pomocniczych Miasta Gdańska, której 
zadaniem będzie nie tylko zajęcie się zagadnieniem statutów gdańskich 
dzielnic ale również przygotowanie w ścisłej współpracy z Panią Prezydent, 
radami dzielnic, ekspertami z organizacji pozarządowych, rekomendacji 
które będą mogły posłużyć do wdrożenia zmian w funkcjonowaniu jednostek 
miejskich jak również zmian które mają polepszyć współpracę i bieżący 
przepływ informacji pomiędzy radami dzielnic a urzędnikami.  
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Radna BEATA DUNAJEWSKA – Przewodniczący Klubu Wszystko dla 
Gdańska, powiedziała, że niedawno miała możliwość odebrania tytułu 
Honorowego Obywatela miasta Warszawy dla Prezydenta Adamowicza. 
Dodała, że przemówienie w Warszawie skończyła słowami: „Przyszłości 
nie buduje się na nienawiści tylko na miłości”. Powiedziała, że w Radzie 
Miasta Gdańska nikt nie musi się kochać, ważne jest to żeby się rozumieć 
i współpracować ze sobą, bo tak naprawdę realizując różne programy, 
rzeczy które zostały założone to buduje się lepszy Gdańsk, miasto 
przyjaźniejsze dla obywateli. Zaznaczyła również, że dzisiejsza 
rzeczywistość nie ma nic wspólnego z niepamięcią, wszyscy będą 
pamiętać Prezydenta Adamowicza. Wspomniała, że klub Wszystko dla 
Gdańska zawarł porozumienie z klubem Koalicji Obywatelskiej aby 
realizować wspólny program. Ma nadzieję, że klub Prawa  
i Sprawiedliwości dołączy się również i wszyscy razem będą mogli 
realizować rzeczy bardzo ważne dla Gdańska.  
 
 

 
PUNKT 4A 

 
4A. zmieniającej uchwałę w sprawie powołania składów osobowych 
Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych 
Komisji Rady Miasta Gdańska (druk 47); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Cezary Śpiewak – Dowbór – przewodniczący Klubu Koalicja Obywatelska 
Beata Dunajewska – przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska 

 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 
Koalicji Obywatelskiej 
Przedstawił projekt uchwały druk 47 zgodnie z uzasadnieniem 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 47. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr V/28/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 
Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji 

Rady Miasta Gdańska  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

                   PUNKT 4 
 

 UCHWAŁY 
 
 

1) w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami miasta Gdańska  
(druk 39 + autopoprawka);   

 

MAREK BONISŁAWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Komunikacji 

i Marki Miasta 

Przedstawił projekt uchwały druk 39 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego –pozytywna 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

                           K. Kultury i Promocji – pozytywna 

 
 
Radny PRZEMYSŁAW MALAK – zapytał na temat możliwości składania 
projektów na terenach nie będących własnością miasta, czyli wspólnot, 
spółdzielnii. Konieczne jest złożenie oświadczenia właściciela nieruchomości 
o woli użyczenia danego terenu pod jakąś inwestycję. Stąd to pytanie czy 
obowiązek spoczywa na wnioskodawcy, a co w przypadku jeżeli 
wnioskodawca nie ma wiedzy że coś takiego musi zrobić czy można to złożyć 
w terminie późniejszym.  
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SYLWIA BETLEJ – Biuro Prezydenta ds. Komunikacji i Marki Miasta, 
odpowiedziała, że wymóg złożenia oświadczenia będzie w zasadzie dotyczył 
tego samego okresu kiedy jest składany projekt budżetu obywatelskiego. 
Dodała, że ogólnie jest 30 dni na złożenie wniosku, ale jest też założenie, że 
gdy podczas weryfikacji formalnej czyli sprawdzenia czy wszystkie 
dokumenty zostały dostarczone poprawnie będzie czegoś brakowało to 
wtedy będzie wykonany kontakt  telefoniczny do tych wnioskodawców którzy 
nie mają kompletów dokumentów, w tym przypadku będzie jeszcze 5 dni 
roboczych na dostarczenie kompletu.  
 
Radna KAMILA BŁASZCZYK – zadała pytanie odnośnie § 9 pkt 2, czyli 
ograniczenia, że jest wymagany tylko jeden podpis, poprosiła o informację 
czy jest ekspertyza prawna która mówi o konieczności doprecyzowania tego 
punktu. Czy w przypadku jak sam wnioskodawca złoży swój podpis to czy to 
wystarczy czy potrzebna będzie drugi podpis innej osoby.   
 
SYLWIA BETLEJ – Biuro Prezydenta ds. Komunikacji i Marki Miasta, 
informacja jest skonsultowana z mecenasem Szóstakowskim, że potrzebny 
jest dodatkowy podpis mieszkańca Gdańska, nie wystarczy sam podpis 
wnioskodawcy.   
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – dopytała jeszcze o podpis mieszkańca, czy 
dotyczy to mieszkańca z danej dzielnicy czy ogólnie mieszkańca Gdańska.  
 
SYLWIA BETLEJ – Biuro Prezydenta ds. Komunikacji i Marki Miasta, 
odpowiedziała, że konkretnie jeden mieszkaniec popierający projekt.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI – Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, zadał pytanie odnośnie § 13 ust 1 i 2,  
a dokładnie, stwierdził, że z zapisu nie wynika jednoznacznie terminu 
zakończenia oceny merytorycznej projektów, dodał że jest to istotne w celu 
złożenia chociażby odwołania.  
 
SYLWIA BETLEJ – Biuro Prezydenta ds. Komunikacji i Marki Miasta, 
dopytała czy rozchodzi się o termin przesłania uzasadnienia. Odpowiedziała 
że 3 dni robocze od dnia dokonania oceny. Wyjaśniła jak to się odbywa, 
wspomniała, że w systemie elektronicznym w momencie kiedy jest 
przyznawana ocena pozytywna czy negatywna automatycznie ta ocena jest 
przesyłana wnioskodawcy meilem ale bez uzasadnienia. Uzasadnienia są 
robione oddzielnie, a to po to aby do wnioskodawcy doszła taka wersja 
uzasadnienia, która jest zrozumiała, logiczna i wskazująca konkretną 
przyczynę odrzucenia. 3 dni robocze liczą się od momentu kiedy 
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wnioskodawca otrzyma pierwszego meila z informacją pozytywną czy 
negatywną.    
 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 39. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/29/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych budżetu obywatelskiego z mieszkańcami miasta Gdańska  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

 
2) w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Reformy Jednostek 
Pomocniczych Miasta Gdańska i ustalenia zakresu jej działania  
(druk 31 + autopoprawka); 

 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 

Koalicji Obywatelskiej 

Przedstawił projekt uchwały druk 31 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego  – pozytywna  
 

Prezydent Miasta Gdańska – nie wniósł uwag 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 31. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/30/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Reformy Jednostek 

Pomocniczych Miasta Gdańska i ustalenia zakresu jej działania  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

   

 

3) w sprawie powołania składu osobowego doraźnej Komisji ds. Reformy 
Jednostek Pomocniczych Miasta Gdańska (druk 32 + autopoprawka); 

 

Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 

Koalicji Obywatelskiej 

Przedstawił projekt uchwały druk 32 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego  – pozytywna  
 

Prezydent Miasta Gdańska – nie wniósł uwag 

 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 32. 
 
 

Za    -      31 
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      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/31/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie powołania składu osobowego doraźnej Komisji ds. Reformy 

Jednostek Pomocniczych Miasta Gdańska  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Dolne Miasto rejon Akademii Muzycznej w mieście Gdańsku 
(druk 27); 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 27 zgodnie z uzasadnieniem oraz  

z propozycją rozpatrzenia uwag. Dodała, że projekt był wyłożony do 

publicznego wglądu w ubiegłym roku, 6 podmiotów złożyło łącznie 30 

uwag.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 

 
Radny MATEUSZ SKARBEK – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska, poprosił o przybliżenie sposobu w jaki sposób dzięki temu planowi 
będzie można przybliżyć teren akademii muzycznej do mieszkańców.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, zadał pytanie do Prezydentów, a mianowicie czy brali 
kiedykolwiek pod uwagę taka możliwość zawierania cywilnych umów  
z inwestorami które przy zmianie planu, które są w ich interesie, uwzględniało 
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by pewne warunki, zobowiązania inwestorów to tego np., że przy pozytywnej 
zmianie zagospodarowania, która jest w interesie inwestora, inwestor 
zobowiązywał się do tego że w jakimś okresie czasu, w odpowiedni sposób 
zmodernizuje jakieś np. koszary. Dodał, żeby nie było takiej sytuacji że 
inwestor otrzyma jakiś teren pod inwestycje na którym są np. te koszary,  
a ich nie zmodernizuje i zostawi w takim stanie jakie były.   
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska, 
odwołując się do pytania radnego Skarbka to szerzej opowiedziała co 
zaplanowane jest na terenie akademii muzycznej. Odniosła się również do 
pytania radnego Płażyńskiego. Powiedziała, że miasto w różny sposób 
rozmawia z inwestorami. Przypomniała, że wielokrotnie RMG podejmowała 
uchwały w których w uzasadnieniu już jest określone, że nastąpi zmiana 
planu miejscowego celem intensyfikacji zabudowy bo właściciel prywatny 
zobowiązał się do przekazania terenu zielonego, za przysłowiową złotówkę  
miastu. Dodała, że wszyscy inwestorzy którzy realizują inwestycję na 
podstawie obowiązujących planów miejscowych są zobowiązani do 
uzyskania zgody i wytycznych na poziomie obsługi drogowej. Zgodnie z tym 
miasto realizuje obowiązek  tzw „szesnastek”. Z ustawy o prawie drogowym 
jest nakładany obowiązek na inwestora inwestycji, każda nowa inwestycja 
obciąża układ, więc miasto określa jakie elementy należy zmodernizować, 
wybudować bądź jakie elementy trzeba zaprojektować aby ten układ 
udrożnić lub zbudować nową inwestycję.  
 
Radny DAWID KRUPEJ – chciałby się dowiedzieć o planach inwestora, co 
dokładnie chciałby na terenie koszar uczynić. Zwrócił się z informacją do 
Rady Miasta Gdańska jako absolwent Akademii Muzycznej w Gdańsku, 
mówiąc że Akademia Muzyczna organizuje kilka lub kilkadziesiąt koncertów, 
spektakli i że każdy mieszkaniec Gdańska znajdzie coś dla siebie 
interesującego.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, nawiązując do poprzedniej swojej wypowiedzi poprosił 
aby przygotować informację, czy rozpatrywana jest możliwość zawierania 
umów cywilno-prawnych z inwestorami.  
 
PIOTR GRZELAK – z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, wspomniał, że 
Gdańsk nie jest od dzisiaj i nie od dzisiaj pracuje nad zabytkami. Dodał, że 
jeśli chodzi o kwestie związane z własnością prywatną, to ta własność jest 
wartością bezwzględną w polskim systemie prawnym, wspomniał że na 
chwilę obecną szuka się takich instrumentów które pozwalają na wejście  
w relacje z inwestorem, ale oczywiście na podstawie konkretnych ustaw.     
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Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, odniósł się do wypowiedzi Prezydenta mówiąc, że 
kodeks cywilny umożliwia zawieranie takich umów o formule dużo prostszej, 
która stawia pewne zobowiązania po stronie inwestora, wtedy kiedy 
dochodzi do zmiany planu. Stwierdził, że ta metoda mogłaby być skuteczną 
ochroną oraz skutecznym sposobem na późniejsze postępowanie inwestora.   
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska, 
odpowiedziała na poprzednie zagadnienia, że projektant tworzy koncepcje 
pod funkcje hotelowe. Dodała, że projekt planu przeznacza ten teren pod 
funkcje usługowe, z dopuszczeniem realizacji funkcji hotelowych, 
rekreacyjnych, gastronomicznych.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Dolne Miasto rejon Akademii Muzycznej w mieście 
Gdańsku (druk 27) i wniesionych do projektu planu uwag. 
Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 
jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        5 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/32/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Dolne Miasto rejon Akademii Muzycznej w mieście 
Gdańsku  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Młyniska rejon ul. Reja  i potoku Strzyża w mieście Gdańsku 
(druk 28); 
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EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 28 zgodnie z uzasadnieniem. Dodała, 

że projekt był wyłożony do publicznego wglądu w ubiegłym roku, wpłynęło 

5 uwag.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 
                   

Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Młyniska rejon ul. Reja  i potoku Strzyża w mieście 
Gdańsku (druk 28) i wniesionych do projektu planu uwag. 
Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 
jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        3 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/33/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Młyniska rejon ul. Reja  i potoku Strzyża w mieście 
Gdańsku  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Smęgorzyno rejon Potoku Smęgorzyńskiego w mieście 
Gdańsku (druk 30); 
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EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 30 zgodnie z uzasadnieniem. Dodała, 

że projekt był wyłożony do publicznego wglądu w ubiegłym roku, wpłynęły 

3 uwagi.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 
                   

Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Smęgorzyno rejon Potoku Smęgorzyńskiego w mieście 
Gdańsku (druk 30) i wniesionych do projektu planu uwag. 
Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 
jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/34/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Smęgorzyno rejon Potoku Smęgorzyńskiego w mieście 
Gdańsku  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany "Gminnego Programu 
Rewitalizacji Miasta Gdańska na lata 2017 - 2023" (druk 29); 

 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 29 zgodnie z uzasadnieniem.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 
   K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

                   

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 29. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/35/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany "Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Gdańska na lata 2017 - 2023"  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

7A) w sprawie zaliczenia ulic: Achillesa, Akteona, Ariadny, Artemidy, 
Bliźniąt, Cefeusza, Delfina, Diany, Dionizosa, Eurydyki, Feniksa, Flory, 
Heleny, Herkulesa, Hermesa, Hery, Homera, Horacego, Jutrzenki, 
Kasjopei, Komety, Marsa, Nike, Orfeusza, Parysa, Syriusza, Tezeusza, 
Wegi, Wolarza do kategorii dróg gminnych  (druk 48); 

 
EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 48 zgodnie z uzasadnieniem.  

  
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – zadał pytanie, czy zanim się 
przyjmie wymienione ulice do dróg gminnych to czy wcześniej następują 
ustalenia co do przyjęcia infrastruktury czy to z automatu na podstawie tej 
uchwały ta infrastruktura przechodzi na własność miasta.  
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EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego, odpowiedziała, że z informacji które były przekazane na 
komisji, to wymienione drogi są w 100 % własnością gminy Miasta 
Gdańska.  
 
Radny KAROL WAŻNY – dopowiedział jeszcze, że z informacji, która 
była przekazana z Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni to te wszystkie ulice 
są utwardzone i nie są to drogi gruntowe. Co do infrastruktury podziemnej 
to powiedział że w większości przypadków jej nie ma.  
 
 AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska                 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 48. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/36/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zaliczenia ulic: Achillesa, Akteona, Ariadny, Artemidy, Bliźniąt, 
Cefeusza, Delfina, Diany, Dionizosa, Eurydyki, Feniksa, Flory, Heleny, 
Herkulesa, Hermesa, Hery, Homera, Horacego, Jutrzenki, Kasjopei, 
Komety, Marsa, Nike, Orfeusza, Parysa, Syriusza, Tezeusza, Wegi, 

Wolarza do kategorii dróg gminnych  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

7B) w sprawie wyznaczenia terminu do przedtawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Antygony, Astronomów, 
Ateny, Cerery, Chojnickiej, Cumowników, Izydy, Keplera, Konkordii, 
Kwidzyńskiej, Ledy, Maciejewicza, Minerwy, Osowski Zakątek, Penelopy, 
Posejdona, Prometeusza, Rabatki, Seleny, Victorii, Westy, Zielony 
Zakątek i Złotowskiej kategorii dróg gminnych  (druk 49); 
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EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 49 zgodnie z uzasadnieniem.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska                 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 49. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/37/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyznaczenia terminu do przedtawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Antygony, Astronomów, 
Ateny, Cerery, Chojnickiej, Cumowników, Izydy, Keplera, Konkordii, 

Kwidzyńskiej, Ledy, Maciejewicza, Minerwy, Osowski Zakątek, 
Penelopy, Posejdona, Prometeusza, Rabatki, Seleny, Victorii, Westy, 

Zielony Zakątek i Złotowskiej kategorii dróg gminnych  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

7C) w sprawie pozbawienia ulicy Górnej kategorii drogi gminnej   
(druk 50); 

 

EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 50 zgodnie z uzasadnieniem.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska                 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 50. 
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Za    -      33 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/38/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie pozbawienia ulicy Górnej kategorii drogi gminnej  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

7D) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Anny Jagiellonki, Królowej 
Bony, Łańcuckiej, Rogalińskiej, Bogumiła Kobieli, Zbigniewa Cybulskiego, 
Kazimierza Jeżewskiego i Adolfa Dygasińskiego kategorii dróg gminnych  
(druk 51); 

 
EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 
Przestrzennego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 51 zgodnie z uzasadnieniem.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska                 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 51. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/39/19 
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Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Anny Jagiellonki, Królowej 

Bony, Łańcuckiej, Rogalińskiej, Bogumiła Kobieli, Zbigniewa 
Cybulskiego, Kazimierza Jeżewskiego i Adolfa Dygasińskiego kategorii 

dróg gminnych  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy Sulęczyńska (druk 34); 

 
BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawił projekt uchwały druk 34 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

    
                   

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 34. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/40/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy Sulęczyńska  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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9) w sprawie nadania nazwy Rondo im. Anny Piaseckiej (druk 35); 

 
BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawił projekt uchwały druk 35 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

    
                   

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 35. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/41/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie nadania nazwy Rondo im. Anny Piaseckiej  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

10) w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na rzecz 
podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych  
i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu rozliczania dotacji 
oraz sposobu kontroli wykonania zleconych zadań w zakresie innych 
zadań publicznych niż objęte przepisami ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (druk 42); 

 
DAGMARA KMIECIK – z-ca Dyrektora Wydziału Środowiska 
Przedstawił projekt uchwały druk 42 zgodnie z uzasadnieniem.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 

Radny KAROL WAŻNY – zadał pytanie odnośnie terminu kiedy mają być 
składane oferty, czy nie warto by było rozważyć skrócenia tego czasu.  
 

DAGMARA KMIECIK - z-ca Dyrektora Wydziału Środowiska, 
odpowiedziała, że jeśli chodzi o tą konkretną uchwałę, to głównie do tej 
pory była na potrzeby realizacji monitoringu powietrza, wspomniała, że do 
tej pory tylko raz zdarzyło się że wpłynęły dwie oferty, zazwyczaj jest to 
jedna oferta od Fundacji Armaag.  
                   

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 42. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/42/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji na rzecz 

podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych  
i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, sposobu rozliczania dotacji 
oraz sposobu kontroli wykonania zleconych zadań w zakresie innych 

zadań publicznych niż objęte przepisami ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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11) w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 
przedmiotowej dla Gdańskich Nieruchomości samorządowego zakładu 
budżetowego w Gdańsku na 2019 rok (druk 33); 

 
PIOTR KRYSZEWSKI – z-ca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 33 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:       K. Polit. Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

             K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 33. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/43/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej dotacji 

przedmiotowej dla Gdańskich Nieruchomości samorządowego zakładu 
budżetowego w Gdańsku na 2019 rok  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Gdańska (druk 37); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
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Przedstawił projekty uchwał druk 37 oraz druk 38 zgodnie  
z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:       K. Polit. Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

             K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI – Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości – zadał pytanie odnośnie druku 38, a mianowicie czy 
są stosowane nowe metody kontroli, czy te odpady są w odpowiednim 
miejscu przez przedsiębiorców wyrzucane czy litera prawa się zmienia  
a de facto fizycznie kontroli ani nowych sposobów nie będzie. Dopytał czy 
to głównie Śródmieście jest motywem tych mian.  
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, odpowiedział, że zasady które dotyczą nieruchomości 
niezamieszkanych, nie są ściśle związane z kontrolą. Poza jednym 
przypadkiem, dotyczącym zarówno zamieszkanych jak  
i niezamieszkanych,  jeśli chodzi o udokumentowanie tego czy jest 
właściwie prowadzona selektywna zbiórka, czy są przesypy, czy jest 
porządek punktu gromadzenia odpadów. Dodał, że obecnie 
przygotowywana jest koncepcja monitoringu i kontroli gospodarki 
odpadami na terenie miasta, głównie nieruchomości niezamieszkanych  
w tym w dużej  mierze ze Śródmieścia.  
 
Radny KAROL WAŻNY – zadał pytanie odnośnie skuteczności 
sortowania odpadów w domach jednorodzinnych, częstotliwości 
odbierania tych odpadów. Dopytał czy poziom sortowania w domach 
jednorodzinnych jest na tak niskim poziomie, że mało tych odpadów jest 
czy to wynika tylko z kwestii kosztów.  
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalne, odpowiedział, że to wynika z wielu czynników, przede 
wszystkim z obserwacji sytuacji w mieście. Trwają rozmowy i spotkania  
z innymi miastami, gminami w ramach Unii Metropolii Polskiej. Dodał że 
ta nowa segregacja wymaga czasu żeby się udoskonalić, ale jeżeli będzie 
potrzeba częstszego odbioru odpadów to na pewno się przychylą do tego.  
 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 37. 



33 

 

 
Za    -      33 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/44/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie miasta Gdańska  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 
za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi (druk 38); 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:       K. Polit. Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

             K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna 

 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 38. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
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Uchwałę Nr V/45/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian 
za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

13A) zmieniającej uchwałę Sejmiku Województwa Pomorskiego  
w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Gdańsk i wyznaczenia 
aglomeracji Gdańsk (druk 43); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 43 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

                                  K. Polityki Gospod. i Morskiej- pozytywna  
                                   K. Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 43. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/46/19 
Rady Miasta Gdańska 
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zmieniającej uchwałę Sejmiku Województwa Pomorskiego  

w sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Gdańsk i wyznaczenia 
aglomeracji Gdańsk  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

13B) w sprawie udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku do 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Warszawie o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. "Strategia rozwoju 
elektromobilności na terenie Miasta Gdańska do roku 2035" (druk 44); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 44 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna  

                                  K. Polityki Gospod. i Morskiej- pozytywna  
                                   K. Zrównoważonego Rozwoju - pozytywna 

 
Radny KAROL WAŻNY – poprosił o informacje na temat procedury 
przyjmowania tej strategii, składu osobowego, czy to będzie w formule 
partycypacyjnej, czy zlecenie tej wyceny przekaże się wyspecjalizowanej 
firmie eksperckiej.  
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, odpowiedział że na pewno  będzie powołany zespół w tym 
zakresie, na pewno forma partycypacyjna będzie zachowana. Dodał, że  
w dużej mierze ten dokument będzie wynikał z analizy dotychczasowych 
różnych strategii które zostały już przyjęte. Wspomniał, że ma być to 
strategia przygotowana w sposób wspólny, partycypacyjny, dodał, że nie 
ma na chwilę obecną założeń jak ten zespół będzie wyglądał, kto będzie 
wchodził w jego skład.  
 
Radny MATEUSZ SKARBEK – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska, podzielił się refleksją aby ten dokument w żaden sposób nie 
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przykrył planu zrównoważonej mobilności miejskiej Gdańska, który był  
w pocie czoła wypracowany.  
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej, dodał, że ta strategia to swoisty obowiązek miasta by taką 
strategię posiadać. 
 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 44. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/47/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia upoważnienia do złożenia wniosku do Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Warszawie o dofinansowanie przedsięwzięcia pn. "Strategia rozwoju 

elektromobilności na terenie Miasta Gdańska do roku 2035"  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

14) w sprawie upoważnienia Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni  
- jednostki budżetowej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej (druk 41); 

 
MICHAŁ SZYMAŃSKI – Z-ca  Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg  
i Zieleni 

Przedstawił projekt uchwały druk 41 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
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Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Polityki Gospod. i Morskiej- pozytywna  

                          
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 41. 
 

Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/48/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie upoważnienia Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni  - 

jednostki budżetowej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej  

z dnia 31 stycznia 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

15) w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych na 2019 rok w mieście 
Gdańsku (druk 36) 

 
GRZEGORZ KRYGER – Z-ca  Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego   
Przedstawił projekt uchwały druk 36 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna  

                          
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 36. 
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Za    -      34 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/49/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przyjęcia do realizacji rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych na 2019 rok w mieście 

Gdańsku  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia wysokości dodatków  
w pieczy zastępczej na terenie Miasta Gdańska (druk 40); 

 
MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ – Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie   
Przedstawiła projekt uchwały druk 40 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Rodziny i Polityki Społecznej - pozytywna  

                          
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 40. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  



39 

 

 

Uchwałę Nr V/50/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia wysokości dodatków  

w pieczy zastępczej na terenie Miasta Gdańska  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

17) w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno - Wychowawczego nr 2 Gdańsku (druk 45); 

 
Radny ANDRZEJ SKIBA – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji   
Przedstawił projekt uchwały druk 45 zgodnie z uzasadnieniem.  
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 45. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr V/51/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Specjalnego 

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego nr 2 Gdańsku  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

18) w sprawie delegowania radnych Miasta Gdańska do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku (druk 46); 
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BOGDAN OLESZEK – przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu 
Publicznego 
Przedstawił projekt uchwały nr 46 z uzasadnieniem.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 46. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
      w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr V/52/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie delegowania radnych Miasta Gdańska do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

19) w sprawie zmiany składu Kapituły „Medalu Św. Wojciecha  
(S. Adalbertusa)” i „Medalu Księcia Mściwoja II (Mestwina II)”  (druk 52); 

 
Radny ANDRZEJ STELMASIEWICZ – Przewodniczący Komisji 
Kultury i Promocji 
Przedstawił projekt uchwały nr 52 z uzasadnieniem.  

 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI – wyraził swoje zastrzeżenie do 
podejmowania tego typu uchwał, że w jednej uchwale są podejmowane 
decyzje co do obu kandydujących osób.  Dodał, że z punktu widzenia 
wypowiedzenia się co do treści merytorycznej uchwały to radnym 
ogranicza to możliwość wypowiedzenia się. Na przyszłość poprosił aby 
tego typu uchwały były głosowane oddzielnie. Co do Kapituły to 
powiedział, że jest to zaszczytne grono i prosił by składała się z różnych 
środowisk, tak aby mieszkańcy Gdańska czuli, że w takich gremiach są 
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reprezentowani. Podsumował, mówiąc że na przyszłość prosi  
o szczególną wrażliwość w wyborze do tych gremium. Przedstawił 
postulat Klubu Prawa i Sprawiedliwości aby rozważyć również w zakresie 
komisji pomnikowej, aby również znajdował się tam reprezentant opozycji 
w Radzie Miasta by czuć się po partnersku w radzie.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, przyjęła sugestie na przyszłość dotyczące tworzenia tego typu 
uchwał.  
 
Radny DAWID KRUPEJ – przedstawił propozycję regulaminu 
przyznawania tych odznaczeń czy medali.  
 
Radny ŁUKASZ BEJM – zwrócił tylko uwagę, że na Komisji Kultury  
i Promocji nikt z Klubu Prawa i Sprawiedliwości nie zgłosił uwag do 
projektu uchwały i zostało opiniowane pozytywnie.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – zwrócił uwagę radnemu Bejm, że osobiście 
był zgłoszony przez Przewodniczącego klubu na Komisję 
Zagospodarowania Przestrzennego i zostało to odrzucone.  
 
Radny ŁUKASZ BEJM – ad vocem, powiedział że ma na myśli Komisję 
Promocji i Kultury. 
 
Radny DAWID KRUPEJ – powiedział że z tego co mu się wydaje to 
zgłaszał Karola Rabendę do Komisji Kultury i Promocji. 
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – powiedziała, że na Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego zostały zgłoszone dwie kandydatury, 
jedna z Klubu Prawa i Sprawiedliwości, nastąpiło wtedy demokratyczne 
głosowanie i radny z Klubu Koalicji Obywatelskiej dostał większe poparcie.   
 
Radny KAROL RABENDA – powiedział, żeby dać sobie spokój z takimi 
uszczypliwościami.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 52. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
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      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 
      w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 
 

Uchwałę Nr V/53/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany składu Kapituły „Medalu Św. Wojciecha  

(S. Adalbertusa)” i „Medalu Księcia Mściwoja II (Mestwina II)”  
z dnia 31 stycznia 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 

 

 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA 

 
 
 Brak 

  

 
PUNKT 6 

 
WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 
 
Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA – Przewodnicząca Komisji 
Zrównoważonego Rozwoju – nawiązała do jednego z pierwszych punktów 
dotyczących rad dzielnic, jako członkini tej komisji podziękowała za zaufanie 
i zobowiązała się dołożyć wszelkich starań. Zainterweniowała również do 
mieszkańców by zgłaszali się do rad dzielnic do 22 lutego 2019 r. Dodała, że 
wybory odbędą się 24 marca 2019 r.  
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Radny JAN KANTHAK – zadał pytanie czy planowane jest zwiększenie 
bezpieczeństwa w Radzie Miasta Gdańska w związku z tragiczną śmiercią 
Prezydenta Adamowicza.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 
potwierdziła, że są to bardzo ważne tematy, zaproponowała by zacząć 
dyskusję na ten temat w Komisji Samorządu i Ładu Publicznego. 
Wspomniała, że jeśli Komisja podejmie jakieś rozmowy na ten temat  
i wypracuje pomysły związane z bezpieczeństwem to na konwencie będzie 
to omówione.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – dopytał czy dalej jest podtrzymany temat, że 
w środkach masowego transportu będzie przekazana informacja  
o wyborach. Dodał, że do tej pory nie zauważył takiej informacji.  
 
DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gdańska, odpowiedziała, że 
kalendarz do wyborów jednostek pomocniczych już jest prowadzony.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – doprecyzował swoją poprzednią wypowiedź, 
mówiąc że do 22 lutego jest termin zgłaszania i należałoby w kanałach 
informacyjnych mieszkańcom przekazać, że przed tym terminem należy 
zgłaszać kandydatów.  
 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska, przewodniczący 
miejskiej komisji ds. wyborów, powiedział, że to o czym jest mowa to 
funkcjonuje, na stronie miasta są wszystkie informacje, zarządzenia. Dodał, 
że jeśli chodzi o mieszkańców to już się rejestrują i już jest kilkadziesiąt 
mieszkańców zarejestrowanych w komisji do udziału w wyborach.  
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Koalicji 
Obywatelskiej, zaapelował do Radnych Miasta Gdańska wszystkich klubów 
o to aby włączyć się w zachęcenie jak największej liczbie mieszkańców do 
zgłaszania się do wyborów. Uważa, że radni sami powinni włączyć się  
w poszukiwaniu kandydatów.  
 
 Radny ROMUALD PLEWA – poprosił dyrektora o wykonanie tego co było 
wcześniej ustalone, a mianowicie o zamieszczenie informacji w komunikacji 
miejskiej, co pozwoli dotrzeć do większej liczby mieszkańców.  
 
Radny KAROL WAŻNY – spytał się dyrektora, czy jest możliwość w jakiś 
sposób uprościć lub przedstawić w bardziej przyjaznej formie to, ilu 
kandydatów zarejestrowało się w poszczególnych dzielnicach oraz częściej 
aktualizować umieszczane dane.  
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PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska, powiedział, że 
wszystkie dane są uzupełniane po każdym spotkaniu komisji, a komisja się 
spotyka co dwa dni. Dodał, że jeśli chodzi o uproszczeniu to przeanalizują tą 
sprawę.  
 
 

PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Zakończyła obrady V sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
 
Obrady zakończono o godzinie 11:35. 

 
 
 

 
Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 
Agnieszka Owczarczak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Podinspektor BRMG  
Agnieszka Witkowska 


